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Referat af bestyrelsesmøde i Seniorhus Odense 

Onsdag, den 10. december kl. 14.15 

 

 
Fraværende:  

Nina Breilich 
Ellen Kjær Hansen 
Kim Augustsen 
Poul Bossow 

 
 
 
Christine Greisen bød velkommen og bad deltagerne præsentere sig og foreslog Birthe Bjerre som 
ordstyrer. Bestyrelsen støttede forslaget. 
 
 
 
Pkt. a   
Godkendelse af dagsorden 
Dagsordenen blev godkendt med tilføjelse af 2 punkter: 
 

 Teleslynge  

 Skilte på gaden 
 

 
Pkt. b   
Godkendelse af referat fra seneste møde 
Referatet blev godkendt. 
 

 
 
Pkt. c   
Til orientering 
 Christine Greisen, formand: 

Der har været afholdt valg til brugerrådet. Leif Grosen er blevet formand. Andre 
medlemmer af brugerrådet er:  Kirsten Nielsen, Inger Lund, Helge Rasmussen og 
Aage Skov. Der planlægges møde i brugerrådet i januar. 

 
 
 
 Medlemmer af bestyrelsen: 

- Frede Jensen: efterlyser en pengekasse.  
- Birthe Bjerre: fint med nye, gamle borde i Salen 
- Lizzie Roll: også nye borde i Gigtforeningen 
- Kjeld: Fin julefrokost i Faglige Seniorer – også ros for nye stole og borde. 
-  

 
  



 Erik Broby, Sekretariatet: 
- Albani Fonden har bevilget 75.000 kr. til inventar i Hal 2 
- Der er ved at blive etableret en gruppe under Mødestedet, som vil spille Jazz 
- En ny forening ”Rokkedal Dans for seniorer” har etableret sig og booket lokaler 
- Det kniber lidt med at følge med i forbruget af papir på toiletterne. Kjeld Espersen 

fra Faglige Seniorer fylder op hver onsdag; men der er behov for at andre 
supplerer op. Det blev aftalt, at Kirsten Lindstrøm, Asger Lindstrøm og Frede 
Jensen fylder op mandag. Tirsdag fylder Lis Olsen op. Aage Skov og Leif Grosen 
undersøger mulighederne for at foretage opfyldning torsdag/fredag. 

- Receptionen har talt antal brugere af huset i uge 48 og kom til resultatet, at 2667 
personer kom i huset i den pågældende uge. Klart flere end sidst, der blev talt for 
2 år siden, hvor tallet var ca. 4000 personer på 3 uger. 

- Orkestret, Handplugged, som gerne vil til at bruge Hal 2, har sponseret tæpper til 
ophængning på scenen og den røde væg. Hensigten er, at tæpperne kan 
medvirke til forbedring af lydforholdene. 
 

 

 
 Udvalgene: 

- Receptionen, Lizzie Roll: næsten alle bookinger mellem jul og nytår er slettet. Der 
er kun 2 arrangementer i huset. 
 
 

 
Pkt. d Økonomi – status  
  
Erik Broby gennemgik oversigten over økonomien ud fra det udarbejdede bilag.  
 
Det blev besluttet, at følge de forslag til indkøb, som Driftsøkonomiudvalget har indstillet på 
baggrund af drøftelsen på det seneste bestyrelsesmøde.  
  
Bestyrelsen nævnte flg. nye ønsker: 

 Trappelift 
 Disk til ekspedition 
 Serveringsvogne til cafeen 
 Dankort 
 Alle-kald- 
 Lys på facaden 
 2x Udendørslys 

  
Driftsøkonomiudvalget bemyndiges til at prioritere i den nye ønsker. 
  
 

 
Pkt. e  Opfølgning på FU´s møder med foreningernes bestyrelser 
 
Med udgangspunkt i det udarbejde opsamlingsdokument, som blev uddelt på mødet, drøftede 
bestyrelsen indholdet. Hver forening tog stilling til konklusionen på netop deres møde med FU. Der 
blev foretaget enkelte rettelser og justeringer, således at foreningerne var enige i formuleringerne. 
 
Dokumentet tænkes anvendt i forbindelse med Seniorhusdagen.   
  
 
Pkt. f Evaluering af SPIL DANSK-arrangementet 
Christine redegjorde for forløbet og pegede på, at først i sidste øjeblik kom der tilhørere. 
Bestyrelsen drøftede emnet, og beslutningen blev, at SPIL DANSK arrangementerne skal fortsætte 
i samme form. Der er allerede nu booket lokaler til 2015. 
 
 



 
Pkt. g Forslag til mødekalender 2015 
 
Forslag til mødekalender for 2015 blev drøftet. Forslaget blev vedtaget med den ændring, at mødet 
i bestyrelsen i august flyttes fra 20. august til 19. august. 
 
 
 
Pkt. h Teleslynge 
Christian Pedersen foreslog, at lydanlæg i mødelokale 1 flyttes fra væggen ind mod Kunstlokalet til 
væggen ind mod Faglige Seniorer med den begrundelse, at den nuværende placering er 
uhensigtsmæssig og kan være til fare for brugerne af lokalet, som kan falde over ledningerne. 
Bestyrelsen støttede forslaget. 
 
 
 
Pkt. i Eventuelt 
 
Christine Greisen oplyste, at Seniorhus Odense i samarbejde med Jens Peter Madsen 
(historiefortæller) har søgt HC Andersen Festivallen om økonomisk støtte til at deltage i festivallen i 
uge 34.  
 
 
 
 
 
Erik Broby 
referent 
 
  



 
 
 
 

 
 


